
 

 

 

 
Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 10. 1. 2022 

 
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: prof. MgA. Martin Opršál, doc. Jurij Likin, Mgr. Jan Přibil, DiS., MgA. Petra Koňárková 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Informace z KR:  

• Epidemická opatření od 17. 1.: všichni zaměstnanci (i očkovaní) jsou povinni se 
dvakrát týdně testovat. Postupy se budou upřesňovat v průběhu týdne. 

- NPO: jsou naplánovány online schůzky na 13. 1. v 9:00 a 21. 1. ve 13:30. Obsahem za 
HF JAMU bude profesní studijní program. Děkanka oslovila prof. Jiraského s požadavkem 
určit ve spolupráci s panem Ostrým technologické požadavky pro realizaci a upgrade 
profesního programu. 

- Děkanka konstatovala, že oblast automatizace procesů v IS nebyla podporována OVIS. 
Děkanka proto ustoupí od záměru z této oblasti tvořit obsah pro žádost v rámci NPO. 

- Děkanka informovala kolegium, že přizvala manažery v oblasti kvality (OPVVV) 
Mgr. Přibila a doc. Likina, aby referovali o své činnosti za poslední rok a představili vize do 
budoucna.  

 
2. Informace Mgr. Přibila ohledně kvality: 

- V rámci projektu ESF probíhala činnost v šesti oblastech: 
1) RUV: konkrétní výsledky a ukazatele Mgr. Přibil zpracuje a zašle KD (vyhodnocení 
sběru do aplikace RUV za rok 2020). 
2) Akreditace: kvalitářská dokumentace a sebehodnotící zprávy. 
3) Systém zajišťování a hodnocení kvality: bude se vytvářet nová pětiletá Zpráva 
o vnitřním hodnocení (jak ukládá novela VŠ zákona). 
4) Externí evaluace ex post: informace o post-evaluační zprávě pro agenturu MusiQuE za 
HF, přímou reakcí na doporučení vzešlá z externí evaluace je budování oblastí 5 a 6. 
5) Vytváření absolventské sítě HF – Alumni klub HF. 
6) Etická komise HF: příprava Etického kodexu HF a jednacího řádu. 

- Děkanka žádá do konce dubna o předložení nové koncepce hodnocení kvality. 
 

3. Informace doc. Likina: realizace strategie internacionalizace pro propagaci studia na HF 
směrem k zahraničním uchazečům a studentům.: 
- Probíhá spolupráce s doc. Goliášovou, MgA. Peclovou a J. Jarošovou. 
- Komunikace s uchazeči o studium ze zemí mimo EU probíhá výhradně online. Růst zájmu 

uchazečů (r. 2021 na HF 10 úspěšných uchazečů, na rok 2022 se o studium uchází 5 
studentů, 6 studentů na další akademický rok). 

- Zpracovávání dokumentů HF pro zahraniční studenty. Byl vypracován návod pro 
zahraniční uchazeče o studium. Metodika nostrifikace diplomů v RJ a další dokumenty. 

- Činnost neformálního fakultního studentského spolku: integrace zahraničních studentů do 
akademického prostředí i občanské společnosti, rady ohledně covidových opatření 
a cestování po ČR. Podílí se na tvorbě PR dokumentů. 

- Pomoc při vyřizování víz, režim Student MŠMT ČR. 
- Informace ohledně podpory běloruských studentů. Přehled za rok 2021 a výhled do roku 

2022. 
- Priority do roku 2022: vytvoření anglické mutace webu jamuj.cz a korekce na tomto webu, 

instruktivní materiály v ruštině, komplexní informace o pedagozích a o průběhu studia, 



 

 

 

tvorba dalších profesionálně zpracovaných PR materiálů, rozdělení informací pro 
uchazeče ze zemí EU a mimo EU, podpora vzniku prezentací na sociálních sítích 
vytvořených samotnými studenty (prezentace zkušeností ze studia a života v Brně 
a během studijních pobytů Erasmus), k dalšímu jednání – specifikovat, jak budou 
prezentovány výsledky.   
 

4. Informace prof. MgA. Opršála a MgA. Koňárkové: 
- Prof. Opršál informoval ohledně blended programu 3 škol (Münster, Gdaňsk, Brno) pro 

minimálně 15 studentů. Cílem projektu bude uspořádání festivalu pro bicí nástroje, 
popřípadě zpěvu, v jednom z výše uvedených měst (plánováno na rok 2023). 

- MgA. Koňárková informovala o financování projektu. 
 

5. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Navrhla diskusi na téma zřízení nového technologického pracoviště, které by sloučilo 

správu IT a AVS. 
- Informace ohledně financování a mezd. 
- V rámci JAMU se založil výbor pro kybernetickou bezpečnost. 
- Ing. Fráňová (GDPR, spisová služba) na rektorátu již nepůsobí. 
- Informace o předávání čestných doktorátů. 

 
6. Informace doc. MgA. Goliášové: 

- Opatření u přijímacích zkoušek: od uchazečů a jejich případného doprovodu budou 
vyžadovány PCR testy. Zástupci kateder budou testy kontrolovat a budou vydávat klíče od 
učeben. Vědomostní testy budou probíhat online. 

- Počty uchazečů jsou podobné jako v minulých letech. 
- Akreditace SP Hra na varhany a duchovní hudba, Hra na varhany, Multimediální tvorba 

a Interpretace a teorie interpretace a Kontrolní zpráva ke SP Dirigování, zpěv a operní 
režie byla odeslána NAÚ. Rovněž akreditace Metodického centra (DVPP) byla odeslána 
na MŠMT. 

 
7. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Dne 6. 1. proběhlo zasedání fakultní sekce komise FRVČ (viz samostatný zápis). 
- Dokončeno šetření DSP, za JAMU dotazník vyplnilo 29 respondentů, za HF pak 11 

doktorandů. 
- Do Knihovny JAMU zakoupen EIZ: Berliner Philharmoniker’s Digital Concert Hall, 

prodlouženy byly též licence pro databáze: Music Online, Oxford Music Online, JSTOR 
a Taylor & Francis. 

- Termín pro ukončení zadávání výsledků VaV pro RIV (prostřednictvím IS JAMU) za rok 
2021 byl na HF stanoven na 10. 2. 2022. 

- Vypracován návrh rozdělení IP DKRVO na fakulty pro rok 2022 (v souladu s interní 
metodikou dělení daného zdroje). 
 

8. Informace prof. MgA. Petráše: 
- KD navrhuje studenty R. Červinka, N. Hrdovou, D. Seďu a Trio Aerato (ve kterém je 

členka naše studentka N. Hrdová) k zařazení na Listinu mladých umělců, nadace ČHF, 
pro koncertní sezónu 2021–2022. 

- V týdnu od 7. 2. proběhne společný projekt studentů HF JAMU a HAMU pomocí ultra low 
latency technologie CESNET MVTP Audio. Začnou probíhat technické přípravy společně 
s technickým koordinátorem za JAMU Liborem Spáčilem. 

- Dne 16. 2. 2022 se uskuteční na konzervatoři v Praze společný koncert dechových 
nástrojů, studentů KDN HF JAMU a studentů dechového oddělení pražské konzervatoře. 
Od letního semestru bude probíhat další spolupráce, tentokrát mezi KVHI HF JAMU 
a oddělením staré hudby pražské konzervatoře. 



 

 

 

 
 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 24. 1. 2022 v 9:30. 
 
 

 
Zapsala     Verifikovala 
Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


